
Kandidatlista
SM#4 (Val-SM)



Poster Kandidater

Ordförande tillika Storhjärnan Yrsa Rós Þórisdóttir, MiT-19

Vice ordförande tillika Lillhjärnan You Gustafsson, MiT-19
Ella Villför, MiT-20

Jonas Lazrak, MiT-21

Kassör Armin Shafiei, MiT-20
Jonas Lazrak, MiT-21

Sekreterare Jonas Lazrak, MiT-21

Kommunikationsansvarig Wilma Selander, MiT-21

Ledamot Sofie Fröjdman, MiT-20
Karolina Söderberg, MiT-20

Revisor Andrea Horsma, MiT-18
Cassandra Mannila, MiT-18

Ordförande för Näringslivsgruppen -

Ordförande för JML-gruppen Julia Osswald, MiT-17

Studienämndsordförande (SNO) Fanny Birath, MiT-20

Vice studienämndsordförande (vice SNO) Anim Mondal, MiT-18

Programansvarig student (PAS) Cay Lindberg, MiT-21

Ordförande för Valberedningen -

Ledamöter till Valberedningen Rosetta Maglio, MiT-17
Andrea Söderberg, MiT-21

Internationellt ansvarig (INA) -

Källarmästare Linda Öqvist, MiT-21

Medteks Ansvarig för Lokal (MAL) -

Mulle Meck -

Isvaran Pooneh Ghaffari, MiT-20 & Fanny Birath, MiT-20

Webmaster Natthaphong Kaewkam, MiT-19



Ordförande tillika Storhjärnan

Yrsa Rós Þórisdóttir, MiT-19

Yrsa skulle beskriva sig själv som en utåtriktad, ambitiös och strukturerad person som

tycker det är kul att engagera sig i sektionslivet. I en grupp tar hon gärna ledarrollen men

kan också ta ett steg tillbaka om hon märker att någon annan jättegärna vill ta den eller

har mer kunskap inom området.

Yrsa har tidigare suttit som ordförande och appendix så hon har bra koll på styret vid det

här laget. FøF är även en post som har gett henne mycket ny erfarenhet som hon tar med

sig. Hennes ledarskap har exempelvis utvecklats mycket.

Då Yrsa förut satt som ordförande under pandemin var det mycket som planerades och

sedan inte kunde genomföras som exempelvis ettans brunch och alumniverksamhet. Nu

är hon taggad på att få revansch och utföra alla de saker som inte kunde genomföras

förut. Yrsa har även nya idéer på saker hon vill utveckla och genomföra tillsammans med

nya styret och andra event i samråd med andra nämner som skulle vara kul att få till.

Valberedningen finner Yrsa lämplig som kandidat till ordförande.



Vice ordförande tillika Lillhjärnan

You Gustafsson, MiT-19

You skulle beskriva sig själv som en glad och positiv person som gillar att hitta på nya

saker.  I en grupp kan You ta ledarrollen om det skulle behövas. Hon är väldigt mån om att

alla ska känna sig hörda.

You har valt att kandidera till vice ordförande då hon tror posten skulle passa henne. Hon

vill gärna vara med och fortsätta att utveckla sektionen. You har tidigare suttit som

ledamot i styrelsen och hon känner även att hon har bra koll på nämnderna då hon varit

med i flera av dem såsom Studienämnden, JML och Källargillet. Ett mål You har med

posten redan nu är att hon vill driva mer samarbete mellan de olika nämnderna.

Valberedningen finner You lämplig som kandidat till vice ordförande.

Ella Villför, MiT-20

Ella skulle beskriva sig själv som en glad, lojal och ordningsam person. I en grupp tar hon

den roll hon tycker behövs. Hon har inga problem med att ta ledarrollen men inte heller

att ta ett steg tillbaka och bara följa med.

Ella sitter just nu som källarmästare. Hon har alltså erfarenhet av att styra en grupp och

av att vara med i PNS. Nästa naturliga steg känner hon är att ta på sig posten som vice

ordförande. Ella är taggad på att lära sig mer om andra delar av sektionen och även få

styrelseerfarenhet.

Några mål Ella har med posten är att hon vill sträva efter att få mer interaktion och

samarbete mellan nämnder samt mer kontakt mellan nämnder och styret.

Valberedningen finner Ella lämplig som kandidat till vice ordförande.



Jonas Lazrak, MiT-21

Jonas skulle beskriva sig själv som en ambitiös, optimistisk och ödmjuk person. I en grupp

tar han gärna ledarrollen men har inga problem med att ta en annan roll som behöver

fyllas. Jonas sökte Appendix i höstas och är fortfarande väldigt taggad på att sitta i styret

och säger sig tro att han skulle vara ett mycket bra tillskott.

Jonas har valt att kandidera till flera poster i styrelsen varav vice ordförande är en av

dem. Varför just vice blev en av dem är för att han är sugen på att ta en större roll i

styrelsen. Jonas har tidigare varit med och anordnat olika evenemang och fester på

Mittuniversitetet i Sundsvall. Han har även haft olika jobb där han har fått ta mycket

ansvar.

Valberedningen finner Jonas lämplig som kandidat till vice ordförande.



Kassör

Armin Shafiei, MiT-20

Armin skulle beskriva sig själv som en glad, positiv och entusiastisk person som gillar att

sprida glädje. På fritiden gillar han att gymma och hänga med kompisar.  Armin beskriver

sig även som en bra lyssnare men han säger också att han alltid vågar säga vad han tycker.

Armin har valt  att kandidera till kassör då han nu efter corona känner att han vill komma

in i sektionslivet. Han känner att kassör är den post som tilltalar honom mest då han har

ett intresse av ekonomi. På tidigare sommarjobb har Armin lärt sig lite om

ekonomihantering och tagit hand om en hel del fakturor. På majoriteten av Armins jobb

har han även jobbat i grupp. Detta är saker Armin anser är meriterande för att sitta som

kassör och även i en styrelse.

Valberedningen finner Armin lämplig som kandidat till kassör.

Jonas Lazrak, MiT-21

Jonas skulle beskriva sig själv som en ambitiös, optimistisk och ödmjuk person. I en grupp

tar han gärna ledarrollen men har inga problem med att ta en annan roll som behöver

fyllas. Jonas sökte Appendix i höstas och är fortfarande väldigt taggad på att sitta i styret

och säger sig tro att han skulle vara ett mycket bra tillskott.

Jonas har valt att kandidera till flera poster i styrelsen varar kassör är en av dem. Efter att

ha pratat med nuvarande kassör kände Jonas att posten lät som ett bra första steg in i

styrelsen och som dessutom verkar kul också. Han gillar ju pengar, säger han.

Valberedningen finner Jonas lämplig som kandidat till kassör.



Sekreterare

Jonas Lazrak, MiT-21

Jonas skulle beskriva sig själv som en ambitiös, optimistisk och ödmjuk person. I en grupp

tar han gärna ledarrollen men har inga problem med att ta en annan roll som behöver

fyllas. Jonas sökte Appendix i höstas och är fortfarande väldigt taggad på att sitta i styret

och säger sig tro att han skulle vara ett mycket bra tillskott.

Jonas har valt att kandidera till flera poster i styrelsen varar sekreterare är en av dem.

Han har sökt just sekreterare då han hörde att det skulle vara en bra post att komma in i

styret genom och han tror posten skulle passa honom. Jonas är van att anteckna mycket

då han gjorde det när han jobbade inom kundsupport. Han är snabb med fingrarna, säger

han. Jonas mål med posten är att anteckna allt som sägs och inte missa något.

Valberedningen finner Jonas lämplig som kandidat till sekreterare.

Kommunikationsansvarig

Wilma Selander, MiT-21

Wilma skulle beskriva sig själv som en social, snäll och positiv person som är lätt att ha

och göra med. Hon är utåtriktad och gillar att träffa människor. I en grupp är Wilma

anpassningsbar. Hon trivs med att ta plats och höras men är också bra på att lyssna.

Wilma har valt att kandidera till kommunikationsansvarig då hon tycker posten verkar

väldigt rolig och tror den skulle passa henne väldigt bra då hon gillar den sociala biten.

Wilma sitter för nuvarande som appendix så hon har redan inblick i styrelsen. Nu är hon

taggad på att ta på sig en liten större roll som kommunikationsansvarig. Hon vill vårda de

relationer styrelsen har.

Valberedningen finner Wilma lämplig som kandidat till kommunikationsansvarig. .



Ledamot

Sofie Fröjdman, MiT-20

Sofie skulle beskriva sig själv som glad, social, ärlig och envis. I en grupp är Sofie

anpassningsbar och tar den roll hon tycker behövs. Hon har inga problem med att ta

ledarrollen men inte heller att ta ett steg tillbaka, det beror lite på vad gruppens syfte är.

Hon säger även att hon säger ifrån om hon inte håller med om något. Sofie har valt att

kandidera till ledamot då hon vill engagera sig inom sektionen och att det känns som att

ledamot är en bra början.

Några saker som Sofie tidigare gjort är bland annat att hon har varit engagerad i

föreningen “Girls in STEM” som arbetar med att främja unga tjejer, ickebinära och

transpersoners intresse inom teknik. Där satt hon med i deras eventgrupp. På gymnasiet

startade hon en förening som arbetade med att samla ihop julklappar till familjer som

hade det svårt ekonomiskt. Hon ansvarade även för studentmössorna på gymnasiet.

Sofie har inga förväntningar direkt men är väldigt taggad på att engagera sig och sprida

bra energi.

Valberedningen finner Sofie lämplig som kandidat till ledamot.

Karolina Söderberg, MiT-20

Karolina skulle beskriva sig själv som en motiverad och positiv person. I en grupp skulle

hon säga att hon är väldigt anpassningsbar och kan fylla ut den roll som behövs. Hon är

bra på att lyssna på andra och att kompromissa så ingen känner sig överkörd.

Karolina har valt att kandidera till ledamot för att komma in mer i sektionslivet.  Hon

tyckte just att ledamot kändes som en bra första post då hon kan få en bra överblick över

sektionen, kunna hjälpa till och avlasta styrelsen. Karolina är van att ta ansvar och att vara

en ledare då hon tidigare jobbat som handbollsledare. Hon har även varit fadder.

Karolina är taggad på att känna att hon bidragit med något till sektionen!

Valberedningen finner Karolina lämplig som kandidat till ledamot.



Revisor

Andrea Horsma, MiT-18

Andrea ser sig själv som en riktigt envis och målinriktad tjej som gillar att hålla sig

sysselsatt. Sen hon blivit gammal och dryg här på sektionen gillar hon att hålla sig kort och

koncist.  I en grupp på två personer tar hon gärna på sig en ledande roll som drar i grejer

eller tvingar den andra att bolla idéer med henne och leda gruppen tillsammans.

Andrea kandiderar nu till revisor eftersom hon har enormt bra koll på sektionen då hon

varit med i CNS, PNS, mottagningen och en hel del andra nämnder också.  Hon säger att

hon fått en bra inblick i hur alla olika delar i sektionen fungerar som hon tror sig ha stor

nytta av i rollen som revisor. Hon vill fortsätta sitt sektionsarbete men ser sig själv i en

mer supportroll, en stöttepelare som kan ge tips och se till att allt sköts på ett korrekt sätt.

Andreas mål med posten är att se till att allt verkligen går rätt till, driva vidare arbetet mot

att få allt att bli “normalt” efter corona samt att vara så närvarande som möjligt under

styrelsemöten för att kunna svara på alla svåra frågor och formalia.

Valberedningen finner Andrea lämplig som kandidat till revisor.



Cassandra Mannila, MiT-18

Cassandra skulle beskriva sig själv som en glad och trivsam person som är en äkta

gnagare. Hon ser sig själv som en ganska kritisk människa som inte är rädd för att ge ut

kritik där kritik behövs. I en grupp på två är hon gärna ansvarstagande, ger utrymme åt

andra att bestämma och en gillar att ha en drivande roll.

Cassandra söker nu rollen som revisor för att hon vill fortsätta vara aktiv inom sektionen

och anser sig själva vara lämplig för rollen och tror att posten hade passat henne bra med

tanke på hennes tidigare meriter. Tidigare har hon nämligen dels varit i valberedningen,

hon har suttit i styrelsen och hon har varit i studienämnden två år.  Hon säger sig ha låga

meriter när det kommer till just ekonomi men mycket entusiastisk till att lära sig. Hon fick

även A i företagsekonomi.

Cassandras mål med posten är att se till att allt sköts på ett korrekt och snyggt sätt och

att närvara på som minst något SM iallafall.

Valberedningen finner Cassandra lämplig som kandidat till revisor.

Ordförande för JML-gruppen

Julia Osswald, MiT-17

Julia beskriver sig själv som en engagerad, snäll och väldigt omtänksam person. Hon har

tidigare varit JML ansvarig i styret så hon vet vilken viktig roll JML-gruppen har. Hon

tycker det skulle vara roligt att få fortsätta arbetet som påbörjats i rollen som ordförande

för JML-gruppen. Hon är redan väldigt insatt i vad arbetet innebär då hon varit på väldigt

många möten med bland annat THS.

När det kommer till mål med posten så understryker Julia  att eftersom gruppen är

relativt ung så finns det fortfarande mycket att utveckla. Det finns många uppsatta

projekt som hon gärna vidareutvecklar och  tycker det är viktigt att hålla gott samarbete

med elektro för att ta steg framåt med gruppen.

Valberedningen finner Julia lämplig som kandidat till ordförande för JML-gruppen.



Studienämndsordförande (SNO)

Fanny Birath, MiT-20

Fanny skulle säga att hon är en person som är glad, strukturerad och har inga problem att

säga ifrån om det är något som inte är rätt. Hon kandiderar till studienämndsordförande

då hon vill fortsätta med studienämndens arbete och utveckla det. Fanny har suttit som

vice studienämndsordförande och har varit med i studienämnden som klassrepresentant.

I gymnasiet var hon också aktiv i utbildningsfrågor och var vice ordförande för elevrådet.

Mål som Fanny har med posten är att göra arbetet med masterbevakningen ännu bättre

än den är i nuläget. Hon vill även fortsätta att utveckla lärarworkshops så att fler lärare

deltar och att det bidrar till att utbildningen förbättras. Fanny vill också att

studienämnden är med i Mats arbete att utveckla en ny maskininlärningsmaster så att det

blir ett bra masterprogram. Fanny känner sig bekväm med att ta på sig en ledarroll och

det känns bra att jobba nära vice studienämndsordförande och programansvarig student.

Valberedningen finner Fanny lämplig som kandidat till studienämndsordförande.



Vice Studienämndsordförande (vice SNO)

Anim Mondal, MiT-18

Anim skulle beskriva sig själv som en lagspelare och någon som har erfarenhet av

studienämndens arbete. Han har varit med i studienämnden i 4 år och har haft posten

vice studienämndsordförande innan. Han kandiderar för att han vill fortsätta med

studienämndens arbete och vill fortsätta att bedriva masterbevakningen. Han ser att det

är bra att vara med i studienämnden under en längre tid då det tar tid att få igenom frågor

som man har arbetat med och för att förändring ska ske. När man har startat ett arbete så

kan det vara bra att vara kvar då man är insatt i det.  Anim har tidigare  varit

skolrådsordförande för CBH-skolan och även varit studentrepresentant då lärare ska

anställas eller befordras.

Några särskilda mål som Anim har med posten är att det ska bli en rutin att ha ett

masterråd där man har representanter från varje år och varje spår från de mastrar som

finns på programmet. Han vill även fortsätta att ha och utveckla lärarworkshops så att fler

lärare från programmet är med och diskuterar utbildningen.

Valberedningen finner Anim lämplig som kandidat till vice studienämndsordförande.



Programansvarig student (PAS)

Cay Lindberg, MiT-20

Cay beskriver sig själv som en engagerad, envis och driven person. Hon vill att alla ska ha

det bra och bryr sig om att det står rätt till på programmet. Hon gick med i

studienämnden kort efter att hon började på KTH. Under hela gymnasietiden var hon

klassens elevrådsrepresentant och var engagerad i frågor som gällde utbildningen.

Hon kandiderar till posten då hon tycker att det är en viktig post samt att hon bryr sig om

allas utbildning och att undervisningen går till på ett bra sätt. Skulle hon bli vald till posten

vill hon fortsätta med arbetet som studienämnden utför i dagsläget, ha ett bra samarbete

med studienämndsordförande och vice studienämndsordförande samt att representera

sektionen och alla medlemmar i den på ett bra sätt.

Valberedningen finner Cay lämplig som kandidat till programansvarig student.



Ledamöter till Valberedningen

Rosetta Maglio, MiT-17

Rosetta beskriver sig själv som en person som är på att lyssna på andra personer. Hon

anser sig själv vara en pålitlig, noggrann och driven person. Anledningen till att hon söker

till valberedningen är att hon tidigare jobbat mycket inom sektionen och var senaste året

ordförande för NLG och nu vill hon gärna fortsätta jobba med sektionen i en ny roll. Hon

tycker att rollen som ledamot i valberedningen verkar rolig och tror att hon hade passat

in bra där.

Genom NLG så har hon fått hålla i en hel del intervjuer med kandidater så det är något

hon har erfarenhet av.

Valberedningen finner Rosetta lämplig som kandidat för ledamot till valberedningen.

Andrea Söderberg, MiT-21

Andrea tycker att det är väldigt svårt att beskriva sig själv men om hon ska göra det så

skulle hon beskriva sig själv en ambitiös tjej som gillar att hålla sig upptagen med diverse

olika saker. Hon gillar även att umgås med vänner och att vara social.

Andrea säger att hon var sugen  på att söka någon post men visste inte riktigt vad hon

ville söka. Hon blev nominerad till valberedningen och tyckte det lät bra att det oftas inte

är så tidskrävande utan bara väldigt roligt och givande roll. Andrea har tidigare jobbat

inom snabbmat så hon är van att jobba i högt tempo när saker väl drar ihop sig.

Valberedningen finner Andrea lämplig som kandidat för ledamot till valberedningen.



Källarmästare

Linda Öqvist, MiT-21

Linda skulle beskriva sig själv som en positiv, lagom ansvarsfull person som gillat att lära

sig nya saker och att hitta lösningar på problem. Under den tid hon gått på KTH så har

hon varit aktiv som källarnisse och även i NLG-gruppen vilket hon har tycker varit roligt.

Hon tycker speciellt att källarnisse har varit kul och att tolvan är en fantastisk fin och bra

lokal.

Linda gillar verkligen att pubba och hänga i tolvan och känner att det känns rätt att ta väl

hand om vår fina sektionslokal. Hon har varit på alla SM hon har kunnat vara med på och

tycker det är så fint att se hur engagerade så många är och vill hjälpa till och vara en del av

det. Tidigare har hon jobbat på Rusta mellan gymnasiet och KTH där hon fick mycket

erfarenhet att städa efter stökiga kunder. Linda fick även träna på att delegera en del

uppgifter där som hon tror hon kan ha nytta av som källarmästare.

Som målsättning för posten så vill hon se till att tolvan är i samma bra skick om inte ännu

bättre. Hon hoppas att kunna vara delaktig i renoveringen av tolvan och komma med

inputs på design och funktionella lösningar. Linda vill se till att tolvan känns fräsch och

funktionell så att alla kan trivas där. Hon vill framförallt se till att alla nya ettor som börjar

nästa år får samma bra upplevelse som hon har fått hittills för att de ska kunna komma in

bra i sektionen.

Valberedningen finner Linda lämplig som kandidat till källarmästare.



Isvaran

Fanny Birath  &  Pooneh Ghaffari, MiT-20

Pooneh skulle beskriva sig själv som en glad och ambitiös person som är intresserad av att

pröva nya saker. Fanny skulle säga att hon är en glad person som är strukturerad och att

hon också gillar att testa nya saker. De kandiderar till Isvaran för att arbetet inför och

under  Åre-resan verkar roligt, och att det blir kul att ha något att se fram emot och syssla

med efter mottagningen i höst.

På frågan om de har några tidigare meriter eller erfarenheter som gynnar posten svarar

Fanny att hon har varit projektledare för event tidigare och att hon är bra på att planera

och ha struktur i sitt arbete. Pooneh svarar också att hon är bra på att planera saker och

att hon har bra koll på saker. Pooneh kommer också ha arbetet som FøF i bagaget där det

krävs stort engagemang och noga planering. De säger båda att de skulle ha kul samtidigt

som de får jobbet gjort.

Något de skulle göra om de fick posten är att utvärdera vad som fungerat och även det

som inte har fungerat på resan, och att de skulle fråga vad folk som har varit med på resan

har tyckt varit bra och vad som kan förbättras.

Valberedningen finner klumpen Fanny och Pooneh lämpad för posten.



Webmaster

Natthaphong Kaewkam, MiT-19

Natthaphong skulle beskriva sig själv som en ganska positiv, optimistisk och kreativ

person som är bra på att samarbeta. Han söker posten som webmaster för han velat ha

den posten ett tag nu och är supertaggad på den här möjligheten. Han gick teknik i

gymnasiet och med inriktning på webbdesign och programmering så han vill gärna ha en

post som relaterar till hans passion.

Natthaphong gjorde sitt gymnasiearbete inom webbutveckling och har hjälpt vänner som

jobbat på webbyråer med deras hemsidor där han varit som en inofficiell konsult. Han har

ingen tidigare erfarenhet av wordpress som våran hemsida är gjord med, men han tror

inte det ska vara något hinder för honom. Han hoppas att han kommer kunna utveckla

sidan ändå, förbättra nuvarande funktioner och att hålla den väl uppdaterad.

Valberedningen finner Natthaphong lämplig som kandidat för webmaster.


